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Närvarande: Jana, Wilma, Maria och Ulrika 

 

• Föregående protokoll 
Genomgånget 
 

• 1177.se informationen 
Den börjar se bra ut nu. Men vi tycker att det hellre ska vara en bild än 
vågen, den är lite tråkig. 
 

• Teamsgrupp 
Ulrika har gjort en teamsgrupp, men ingen har fått någon inbjudan till 
den. Ulrika kollar upp vad som blivit fel. 
 

• Ha åsikter om ett dokument om övergång från barn till vuxen   
Ulrika och Maria hade inte så bra koll på hur den skulle funka. Några 
inputs från deltagarna:  
Viktigt att man är ärlig och informativ och säger allt som skrivs i 
journalen.  
Provsvar bör läggas in efter att man fått samtal om resultaten så man 
kan ställa alla frågor på en gång inte behöva bli orolig. 
Vid övergång att man ger information och gärna ett studiebesök på 
avdelning där man kan ev. bli inlagd, hur det går till där och hur det ser 
ut.  
Bra frågor, men lite rörigt. Hur är det tänkt med frågorna? Får patienten 
detta eller bara personal?                                                    
 

• Hemsida 
Hemsidan kommer efter möte med kommunikatörerna. De har varit 
sjuka. 
 

• Inbjudan/infobrev om Expertrådet till personal att dela ut till patienter, 
läsa och tycka till 
Bra text, lagom långt. Den får gärna ha en bild på expertrådet. Lite 
mindre storlek på det man delar ut och A4 för att sätta upp. 
 



• Föreläsning för mottagningen 26/10 kl.15.15 på vån.5 
Föreläsningen för mottagningen känns bra, de är trygga med den. Vi 
skickar ut power pointen och vem som har vilken slide. 
 

• Övrigt 
Vi träffas hos Maria för lite keramik och mat som terminsavslutning. Den 
blir den  december kl. 16.00 

 


